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Zaterdag 4 december was het zover. Onze redacteur Milou Oosterwijk (hier niet op de foto) ging de strijd aan met haar dorpsgenoten op de vijf kilometer.

 4  Waarom zou je eigenlijk 
  bestuurslid willen worden?
  'Oude' en 'nieuwe' Lettelenaren melden  zich aan | 

  Wilma Schepers

 9  De Windwijzer Archief | 
  Ben Verwoolde (Bennie van Piet)

 11  Sport & Spel
 12  Wesley Welgraven kampioen in klasse 7
  Het is echt een way of life! | Jeannet Tibben

 14  Letterlijk
 16  Silvia en Carla zijn inrichters met hart en 

ziel. Van Mourik Verf & Wonen is meer dan een verfwinkel | 

  Yvonne Haaxman

 20  Een jubileum: voor de 5e keer crossen door 
de Oostermaet. Met de tong op de schoenen en een 

knalrood hoofd... | Milou Oosterwijk

 23 Plaatselijk Belang
 25  Zorgzaam & Gezellig
 27  Ingezonden | Bart de Grunt van mijnplein
 27  Welkom kleine...
 28  Kulturhus De Spil
 29  Vergeetwoordenboek
 30  Agenda & Colofon 

‘Kunnen we niet nog een discussieavond 
beleggen met de mensen die voor de huidige 
locatie van Sancta Maria zijn en de mensen die 
voorkeur hebben voor verhuizing naar De Spil?’, 
vroeg een aantal mensen aan mijnplein. Het 
antwoord van mijnplein was (geparafraseerd): 
Nee, dat gaan wij niet faciliteren. Mijnplein 
heeft de voorstanders van beide locaties 
gevraagd argumenten aan te leveren, voor én 
tegen de locatie van hun voorkeur, opdat een 
weloverwogen keuze gemaakt kan worden. 
Dat is inmiddels gebeurd en mijnplein is blij met 
de input.

Misschien moeten wij ook maar blij zijn dat 
mijnplein zo’n discussie niet organiseert. Waar-
om zou mijnplein ook? Als Lettele wil discussië-
ren, kan Lettele ook zelf een avond organiseren. 
Het is de vraag wat dat zou opleveren. Een 
hoop verhitte discussies en negatieve emoties 
die uiteindelijk aan het besluit van mijnplein 
en de gemeente niks zullen veranderen want 
die zal – mag ik toch hopen –  gebaseerd zijn op 
de zorgvuldige afweging van argumenten die 
inmiddels op tafel liggen.
Mijnplein heeft één belang: een toekomstbesten-
dige onderwijskundig goede locatie voor haar 
onderwijs. Natuurlijk heeft mijnplein ook belang 
bij een goede relatie met het dorp. En daar doet 
mijnplein – is mijn mening – serieus haar best 
voor.

De gemeente heeft óók een belang, die financiert 
de boel immers. Het belang van de gemeente ligt 
bij een toekomstbestendig gebouw en een goede 
relatie met de onderwijskoepel. 
Daarnaast heeft de gemeente een zorgplicht 
voor de leefbaarheid van het dorp. Naar mijn 
weten spreekt ook mijnplein de gemeente 
daarop aan. 

Ondertussen ben ik wel heel nieuwsgierig naar 
de precieze argumenten die een rol spelen bij 
de besluitvorming en naar de weging van die 
argumenten. Ik ga ervan uit dat mijnplein en 
gemeente daar te zijner tijd goed verslag van 
zullen doen. En dan hopen dat het een afweging 
is die ook door het dorp gedragen kan worden, 
ook al is het onvermijdelijk dat sommige Lettele-
naren teleurgesteld zullen zijn.

Nog even en dan is het Kerstmis. Namens de 
hele redactie wens ik iedereen fijne kerstdagen 
en een gezond en gelukkig 2022.

Wilma Schepers

Discussieavond
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Lang leek het erop dat de Lettelse besturen langzaam maar zeker aan het 

vergrijzen waren. Die trend lijkt te keren: steeds meer jonge en jongere 

bestuurders melden zich. We mogen hopen dat die trend doorzet, want 

dankzij al die vrijwillige bestuurders is Lettele een dynamisch, gezellig 

en leefbaar dorp.

‘Oude’ en ‘nieuwe’ Lettelenaren 
melden zich aan

Waarom zou je eigenlijk 
bestuurslid willen worden?

 

Maar is dat wel zo, dat het zo moeilijk is mensen 
te vinden voor bestuursfuncties? Inmiddels heb-
ben de besturen van de voetbal (VVL), KDS, Ten-
nis en Plaatselijk Belang (PB) allemaal nieuwe, 
veelal jonge, bestuurders mogen verwelkomen. 
Het voorzittersoverleg (het overleg van de be-
sturen van alle gebruikers van sportcomplex De 
Spil: voetbal, handbal, kulturhus, zwembad en 
tennis) was onlangs bijeen en constateerde dat 
het eigenlijk best goed ging. Zou er een kentering 
gaande zijn? Groeit de gemeenschapszin onder 
de ‘jongere’ bewoners van Lettele? Roepen zij de 
vergrijzing van de besturen een halt toe? Ik durf 
voorzichtig te zeggen dat dit gaande is! Het is mo-
gelijk de tijdgeest die maakt dat mensen zich er 
meer bewust van zijn hoe belangrijk het is deel uit 
te maken van een leefgemeenschap, en dat een 
leefgemeenschap alleen leeft als iedereen op zijn 
of haar manier verantwoordelijkheid wil nemen 
voor het geheel. Dat zie je in Lettele gebeuren: 
jongeren en de jonge generatie ouders dienen zich 
aan – of het nu om geboren en getogen Lettele-
naars gaat of om  ‘import’.

Even voorstellen
Voor het voorzittersoverleg was het aantreden 
van nieuwe bestuurders de aanleiding om aan De 
Letter te vragen om hen eens te laten vertellen 

Iemand vertelde mij eens dat er in Lettele wel 40 
clubs, verenigingen en stichtingen zijn die samen 
het dorp gangs houden. Van de handwerkclub, tot 
de vogelvereniging en de stichting die Kulturhus 
De Spil (KDS) bestiert. Er bestaat geen volledig 
overzicht van al deze clubs, verenigingen en stich-
tingen, dus die 40 is nattevingerwerk. Maar veel 
bezijden de waarheid zal het niet zijn.
Je hoort vaak dat nieuwe bestuurders en vrij-
willigers om deze clubs te ‘bemensen’ steeds 
moeilijker te vinden zijn. Mensen hebben het te 
druk, hebben minder gemeenschapszin of wil-
len zichzelf niet naar voren schuiven. Bovendien 

willen veel mensen liever als vrijwilliger een con-
crete taak oppakken dan zich te verbinden aan 
het ogenschijnlijk vaak saaie en tijdrovende be-
stuurswerk.

DOOR WILMA SCHEPERS

'Het is leerzaam mee
te maken hoe besluit-
vorming eraan toegaat 
in een bestuur.'
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waarom zij zich beschikbaar hebben gesteld. Dat 
geeft mogelijk inspiratie aan anderen die de stap 
nog niet gezet hebben. 
Dat doen we graag. Daarom eerst maar even voor-
stellen: 
Lauret Tielbeke, sinds een paar maanden be-
stuurslid van Plaatselijk belang. 27 jaar. Komt uit 
Lemelerveld en woont in Lettele samen met een 
geboren Lettelenaar.
Jeroen van Oorspronk, 40 jaar, kersvers be-
stuurslid van KDS. Geboren en getogen in Lettele, 
een aantal jaar ‘in den vreemde’ gewoond, maar 
weer terug op het honk. Woont met vriendin en 
drie jonge  kinderen op de Kapelweide. 
Paulien Bloemenkamp, 33 jaar, ook kersvers be-
stuurslid van KDS. Geboren en getogen in het bui-
tengebied van Lettele en woont daar nog steeds. 
Nu met man en twee kleine kinderen. 
Raquel van der Linde, 49 jaar, sinds kort be-
stuurslid van Voetbalvereniging Lettele. Ze is 
twee jaar geleden met man en twee zoons vanuit 
de Randstad verhuisd naar de Korenkamp. Echte 
import, dus.
Mariska Limburg, 34 jaar, sinds een paar maan-
den bestuurslid van het zwembad. Mariska is een 
‘geboren Jansen van de Bolinksweg’ en woont 
daar met haar ouders, man en drie kinderen nog 
steeds.

Mensen leren kennen
De eerste vraag die de nieuwelingen kregen voor-
gelegd was de vraag: waarom stel je je beschik-
baar voor een bestuursfunctie? Lijkt het je leuk 
om te doen? Wat denk je er te kunnen ‘halen’ en te 
kunnen ‘brengen’? 
Voor de ‘nieuwe’ Lettelenaren – Lauret en Raquel 
–  ligt er één argument voor de hand: mensen le-
ren kennen. Als je je ergens thuis wilt voelen, 
moet je aansluiting zoeken, dat is logisch. Maar 
dat kan ook door te gaan tennissen, waarom dan 
bestuurslid worden? Op die vraag geven Lauret 
en Raquel een antwoord waarin de geboren Lette-

lenaren zich herkennen: uit een mix van nieuws-
gierigheid en betrokkenheid willen weten wat er 
speelt. En ze willen, ook vanuit eigenbelang, een 
stem hebben in de ontwikkelingen. Zoals Mariska 
het zegt: ‘Ik wil graag dat mijn kinderen gebruik 
kunnen maken van het zwembad, dus draag ik 
daar mijn steentje aan bij.’ De oudste zoon van 
Raquel voetbalt graag en Raquel komt graag naar 
hem kijken. Dat is voor haar een reden om iets te 
willen doen voor de voetbal. Lauret vind het be-
langrijk dat de stem van jongeren wordt gehoord 
in de discussies over de toekomst van Lettele. Dat 
is ook voor Jeroen een reden om in het bestuur 
van KDS te gaan. Voor de kinderen en jongeren 
wordt er veel georganiseerd in en rond KDS. Ook 
met het oog op zijn eigen kinderen vindt hij het 
belangrijk dat die activiteiten goed gefaciliteerd 
worden. Paulien brengt een nieuw element in: 
plezier in samenwerken. Paulien: ‘Ik werk graag 
met andere mensen samen en ik vind het zo leuk 
om te zien dat mensen zoveel plezier hebben tij-
dens hetsporten en alle andere activiteiten die op 
en rond De Spil plaatsvinden. Daar wil ik me graag 
voor inzetten.’

Halen en brengen
Behalve het welbegrepen ‘eigenbelang’ kunnen er 
andere dingen zijn die je als bestuurslid kunt ha-
len: je leert ervan!
Het is leuk om te leren hoe de dingen werken, zo 
hoor ik. Bijvoorbeeld: hoe onderhoud je contact 
met de gemeente? Ook is het leerzaam mee te 
maken hoe besluitvorming eraan toegaat in een 
bestuur.  Als je aan de zijlijn staat, kun je er al snel 
‘iets van vinden’, maar een bestuur moet de belan-
gen van iedereen afwegen en als bestuurslid moet 
je bereid zijn verder te denken dan je strikte eigen 
belang. 
Een belangrijk leerelement is het omgaan met 
‘tijd’. Bestuurswerk vraagt tijd en kan, als je het 
niet in de gaten houdt, makkelijk meer tijd gaan 
kosten dan de bedoeling was. Dat is leren door 

Lauret Tielbeke Jeroen van Oorspronk Paulien Bloemenkamp
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Voor al uw feesten, partijen, koude en
warme buffetten.

Of gewoon lekker genieten op het terras.

www.dekoerkamp.nl

Schoonheid is balans tussen innerlijk en uiterlijk

Holterweg 136
7434 PB Lettele
Tel. 06 - 30 21 27 36

info@ervedepoll.nl
www.ervedepoll.nl
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schade en schande. Raquel checkt bewust maar 
twee keer per dag of er urgente zaken spelen en 
verder reserveert ze per week een of twee dagde-
len, al naargelang het nodig is. Lauret leest haar 
e-mail niet op de telefoon, dus ze kan er niet de 
hele dag mee bezig zijn. Alhoewel, het PB-bestuur 
maakt graag gebruik van WhatsApp. Daar zit mis-
schien toch een leermomentje?

Een lach en een traan
Van bestuurswerk kun je ook heel blij worden. 
‘Bijvoorbeeld’, vertelt  Lauret, ‘als je na een lange 
voorbereiding het eerste gedrukte exemplaar van 
het dorpsplan in handen krijgt.’ Maar soms kan 
het ook moeilijk zijn en ook daar heeft Lauret, die 
inmiddels al een paar maanden meeloopt, een 
voorbeeld van: ‘Soms besef je ineens dat je het 
niet voor iedereen goed kúnt doen. Dat je dan ne-
gatieve feedback krijgt – zoals Plaatselijk Belang 
kreeg in de discussie rond de woningbouw – hoort 
erbij. Maar het gaat pijn doen als je handelswijze 
in twijfel getrokken wordt, alsof je niet integer 
bent en je je laat leiden door eigenbelang. Als je 
dan een hele avond alleen maar bezig bent met ne-
gatieve reacties, denk je op een gegeven moment: 
ik weet mijn tijd wel leuker te besteden.’

Geen van allen zien ernaar uit ‘negatief aange-
sproken’ te worden op een besluit van het bestuur. 
Natuurlijk, iedereen wil besluiten toelichten, uit-
leggen, erover praten, en iedereen mag en kan er 
van alles van vinden. Maar het gaat wel om de 
toon waarop. Aanvallen, verwijten, ze horen niet 
thuis waar vrijwilligers de verantwoordelijkheid 
nemen om knopen door te hakken. Maar het ge-
beurt wel. Hoe je je dan kunt opstellen is ook een 
‘moment van veel leren’. Dan is het, hoor ik zeg-
gen, fijn als je op je collega’s in het bestuur kunt 
terugvallen, negatieve ervaringen kunt delen en 
ervan kunt leren.

De toekomst
De laatste vraag die de nieuwe bestuursleden 
kregen was: hoe gaan we er in de toekomst voor 
zorgen dat al die clubjes, verenigingen en stichtin-
gen bemensd blijven? ‘Out of the box denken’, zegt 
Mariska. ‘Wellicht zou je een combinatie kunnen 
maken van een aantal verenigingen, al zorgt dat 
misschien ook voor verzwaring van het takenpak-
ket.’ 
Bovenal: voortdurend blijven zoeken naar nieuwe 
mensen. ‘Het zou mooi zijn als mensen zichzelf 
zouden kunnen en willen aanmelden voor een 
bestuursfunctie’, oppert Paulien. Het voetbalbe-
stuur had de vacature voor een bestuurder waar-
op Raquel reageerde, openbaar gemaakt. Dat is 
mogelijk een weg die vaker gekozen kan worden. 
Dan moet het betreffende bestuur wel een goede 
profielschets maken en aangeven wat er van je 
verwacht wordt. ‘Dan is het ook fijn om te weten 
dat er termijnen verbonden zijn aan een bestuurs-
lidmaatschap’, zegt Jeroen. ‘Ik vond het prettig te 
weten dat als ik nu ja zeg, dat dat niet voor altijd 
is. Het is een tijdelijke klus die je klaart, waarna 
je voor iets anders kunt kiezen. Dat is ook goed, 
dat taken en verantwoordelijkheden rouleren in 
het dorp.’

Super gaaf
Misschien is dit artikel wel de aanleiding voor 
sommige mensen om zich te melden bij een van 
de besturen? Als je daarover nadenkt is het goed 
om te beseffen dat bestuurswerk niet alleen maar 
saai, zwaar en ernstig is. Het is ook gezellig – er 
wordt regelmatig na gekletst en een biertje ge-
dronken – en kan heel bevredigend zijn. Of zoals 
Jeroen het zegt: ‘KDS maakt heel veel mogelijk: 
sporten, buitenschoolse opvang, ontmoeten voor 
ouderen, muziek – dat is iets om hartstikke trots 
op te zijn, en super gaaf om aan bij te kunnen dra-
gen.’ 

Raquel van der Linde Mariska Limburg
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Soms kunnen toevallige voorvallen een heel mooi verhaal met ook nog 

enige historische waarde opleveren. Het was op een zonnige woensdag-

middag in de zomer van dit jaar 2021.

De windwijzer

In 1922 woont de familie Huis in ’t Veld op Oerdijk 
105. Hein (Timmers Hein, de opa van André) gaat 
trouwen en zijn moeder Dine Huis in ’t Veld- Mars-
man laat een boerderij bouwen bij het kruispunt. 
De ongetrouwde broers Jan en Jans verhuizen 
mee. Jan is schoenmaker en Jans doet de boer-
derij. Dan lees ik dat Jans Huis in ’t Veld ook wel 
Timmer Jensie werd genoemd . 
Aha: TJ staat voor Timmer Jensie. Dat moet toch 
de oplossing zijn! Toch wilde ik hier meer zeker-
heid over. Daarom besloot ik Toke en Vincent 
Zandbelt te bellen. Toke kon mijn vermoeden 
bevestigen. Blijft alleen nog de vraag wie wordt 
er nu precies bedoeld met TJ? Is dat jan (Timmer 
Jan) of Jans (Timmer Jans of Jensie)? En wan-
neer, door wie en bij welke gelegenheid is die wij-
zer gemaakt? Dit lijken mij prima lezersvragen. 
Als prijs durf ik daar wel een gratis rondleiding 
aan het archief tegenover te stellen.

Ten slotte, kom je over het kruispunt, kijk dan 
eens een keer naar boven naar de rechter schoor-
steen. Daar bovenop zie je de windwijzer en weet 
dan gelijk de geschiedenis die daarachter zit, 
maar let wel op het verkeer! Ik wil niet de oorzaak 
van een ongeluk zijn. 

Ik was op weg naar de visboer op de kruising, toen 
ik van bovenaf een steiger mijn naam hoorde roe-
pen. ‘Héj Bennie van Piet, hoev’ie nie te warken?’ 
Ik hoorde het aan de stem: Leo Gerritsen boven 
op de steiger bij de boerderij tegenover de kerk 
waar de familie Oosterwijk vroeger woonde, in de 
volksmond: Garrit van ’n Smorries. ‘Ik heb pen- 
sioen! En ie zo te zien oâk.’ ‘Kom maar eens boven 
op de steiger’, nodigde hij mij uit. ‘Dan kun je zien 
wat ik aan het doen ben.’ Terwijl hij mij uitlegt wat 
hij allemaal doet en ik doe alsof ik snap wat hij mij 
uitlegt, denk ik aan de ‘handige knooierd’ die hij 
nog steeds is.
Bij de bezichtiging van de rest van het huis, kwa-
men we ook op het dak. Daar liet hij me de wind-
wijzer zien die op de rechter schoorsteen staat. Op 
die windwijzer staan twee met elkaar verstrengel-
de letters: een T en een J. ‘Ie bint van ’t archief, 
dus ie weet vast wel wat de letters betekent!’ 
Tja, ik wist dat Gerrit en Naatje Oosterwijk hier 
hadden gewoond en dat ze twee dochters hadden: 
Toke en Diny, maar met geen van die namen kon ik 
de T en de J verklaren. Omdat ik veel belangstel-
ling heb voor de geschiedenis van Lettele, kon ik 
die T en J toch niet loslaten. 

Schoenmaker
Nu stond me nog vaag bij dat er vroeger een 
schoenmaker had gewoond die Huis in ’t Veld 
heette. In het archief hebben we twee boeken over 
het geslacht Huis in’t Veld. In dit boek vond ik de 
geschiedenis van de boerderij op het kruispunt. 

DOOR: BEN VERWOOLDE

(BENNIE VAN PIET)
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Aan het begin van dit seizoen trad Jan Willem van Schooten aan als hoofdtrainer van 
VV Lettele. Spelers, staf en technische groep zijn zo tevreden dat het bestuur heeft be-
sloten het contract met een seizoen te verlengen. Inmiddels loopt Jan Willem al een 
paar maanden mee in het Lettelse. Hoogste tijd om hem voor te stellen. Gerard Huis in
’t Veld stelt de vragen.

Wie is Jan Willem 
van Schooten?

Wie is Jan Willem van Schooten? Wil je 
jezelf even voorstellen?
Jan Willem: ‘Ik ben de man van Rianne 
en vader van Ella. Eind mei verwachten 
we onze tweede. Geboren en getogen 
in Warnsveld. Werken doe ik als tech-
nisch specialist bij de Landmacht en 
op dit moment op de school Techniek 
en Onderhoud in Soesterberg. Ik heb 
gevoetbald bij Hercules, WHCZ, en FC 
Zutphen en bij de laatste club ook als 
trainer begonnen bij de jeugd, later bij 
het tweede en als assistent bij het eer-
ste. Daarna ben ik twee jaar als trainer 
van het 2e elftal van Voorwaarts Twel-
lo. Verder rijd ik graag motor en fiets 
ik veel en probeer ik elk jaar op winter-
sport te gaan.’ 

Waarom wilde je trainer worden in het 
kleine Lettele?
Jan Willem: ‘Voor mijn ontwikkeling als 
trainer wilde ik graag op eigen benen 
staan. Toen ik de vacature van Lettele 
voorbij zag komen heb ik korte navraag 
gedaan over de vereniging bij bekenden 
die de vereniging kennen. Deze hebben 
mij verteld wat voor een mooie vereni-
ging Lettele is. En daarop heb ik beslo-
ten om te solliciteren.’ 

Je bent nu sinds de zomer trainer/
coach van het vlaggenschip van de 
voetbalvereniging. Hoe bevalt het je en 
waarom? 
Jan Willem: ‘Vanaf het eerste moment 
is het een warm welkom geweest bij 
Lettele, ik voelde mij gelijk geaccep-
teerd en opgenomen binnen de ver-
eniging. De omgang met de leden en 

spelers is zo fijn en respectvol dat de 
integratie boven verwachting gemak-
kelijk is gegaan. 

Kun je iets vertellen over jouw voet-
balvisie? Hoe vind je dat er gevoetbald 
moet worden?
Jan Willem: ‘Als trainer houd ik van 
aanvallend voetbal waarin duidelijke 
structuren terug te zien zijn. Waar het 
kan: hoog druk zetten op het veld met 
veel energie. Maar als het moet: com-
pact staan en gebruikmaken van de 
kansen die geboden worden door de 
tegenstander. 

Als ik zeg ‘Nederlands elftal’ wat is dan 
je eerste reactie?
Jan Willem: ‘De absolute top waar je als 
Nederlander voor wil spelen. Als klein 
voetballand mogen we trots zijn op 
wat het Nederlands elftal presteert. We 
moeten veel aandacht blijven steken in 
onze jeugd en opleidingen voor de trai-
ners, dan zullen we altijd op topniveau 
blijven meedoen.’
 
Je hebt nu een poosje rond kunnen kij-
ken in het dorp, veel mensen ontmoet, 
gebruikgemaakt van onze prachtige 
accommodatie. Hoe kijk je als relatieve 
buitenstaander naar het dorp? Je mag 
ook minder positieve dingen noemen…
Jan Willem: ‘Op de sportaccommodatie 
mogen jullie erg trots zijn, dit is lang 
niet overal zo mooi en goed voor elkaar. 
Verder ervaar ik het als speciaal hoe 
iedereen in het dorp voor elkaar klaar 
staat om te helpen. Tot mijn verbazing 
staat dit haaks op de plannen van de 

nieuwbouw in Lettele. Ik heb gemerkt 
dat niet iedereen het daar mee eens 
is en dit in mijn beleving toch de toe-
komst van het dorp is.’ 

Je bent docent/instructeur in het leger. 
Wat doe je precies? En wat neem je er-
van mee naar je trainersvak? 
Jan Willem: ‘Als instructeur geef ik 
instructie aan technisch specialisten 
die overal ter wereld ingezet kunnen 
worden in de meest extreme omstan-
digheden. Mijn vakgebied betreft alle 
bouwmachines bij defensie. Ik leer de 
technisch specialisten alle onderhouds-
handelingen die je kunt bedenken bij 
machines waar we mee werken. Wat ik 
meeneem uit mijn vakgebied naar het 
trainersvak is het werken met groepen, 
het juist periodiseren van de juiste les-
stof en het nooit opgeven onder moeilij-
ke omstandigheden.’

Jan Willem, wat is nog niet gevraagd en 
wil je toch nog even kwijt…
Jan Willem: ‘Wanneer het weer kan 
hoop ik jullie allemaal langs het veld te 
zien.’ 
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‘Gefeliciteerd Wesley Welgraven en Autocrossteam-Welgraven.nl met het kampioenschap’. 

Die boodschap kon je in oktober op de Facebookpagina van het autocrossteam lezen. Dat is 

bijzonder! Welgraven is een Lettels bedrijf. Reden om eens bij Wesley te raden te gaan. Hoe 

gaat het er eigenlijk aan toe in de autocross? En hoe komt Wesley zo gedreven?

Het is echt een way of life!

Wesley Welgraven 
kampioen in klasse 7

die dat volgens vastgestelde specificaties bouwt. 
Deze specificaties worden bepaald door de FIA 
met het oog op de veiligheid. Het motorblok dat 
wij gemonteerd hebben is een motorfietsblok, 
dat is lichter.’

Hoe vaak race je tijdens een wedstrijdweekend?
‘De Masters worden gereden op zaterdag en 
zondag. Zaterdagmorgen de 1e serie, dan in de 
middag de 2e serie. De 15 auto’s met de snelste 
rondetijden rijden dan nog een finale. Ik rij in 
twee klassen, dus als het goed is rij ik zes keer. 
Op zondagmorgen wordt de 3e serie voor punten 
gereden, hierna worden de halve finale en de fi-
nale gereden voor het kampioenschap. Op zon-
dagavond wordt er een superfinale gereden. Uit 
elke klasse mogen de drie snelsten van het week-
end starten, dus alle klassen rijden dan door el-
kaar, waarbij de langzaamste klasse twee rondes 
voorsprong krijgt ten opzichte van de snelste. 
Het snelheidsverschil is dan wel groot, maar ie-
dereen mag zijn positie verdedigen. In 2018 werd 
ik kampioen superfinale.’

Met hoeveel personen ga je naar de wedstrijden?
‘Ongeveer met 10 personen. Dit jaar waren we 
bij de laatste wedstrijd met 20 personen, omdat 
we kampioen konden worden. Tijdens de race-
dagen regelen de mensen die mee zijn eigenlijk 
alles voor mij, zoals schoonspuiten van de auto, 
sleutelen, enz. De catering doen we allemaal zelf. 
Zonder team zou ik het absoluut niet kunnen en 
ook niet leuk vinden.’

In Nederland zijn er twee organisaties die op ni-
veau een kampioenschap autocross organiseren. 
Zo is er het Nederlands Kampioenschap dat ge-
reden wordt over zes dagen. Daarnaast is er de 
Masters, een kampioenschap dat gereden wordt 
over zes/zeven weekenden in Nederland, België 
en Duitsland. Sinds 2007 rijdt Wesley Welgraven 
(29) autocross. 

Rijden verschillende soorten auto’s door elkaar 
tijdens de wedstrijden?
Wesley: ‘De auto’s zijn onderverdeeld in verschil-
lende klassen. Ik begon in 2007 in de jeugdklasse. 
Daarna heb ik in de keverklasse gereden tot 2016 
en vanaf 2017 rij ik in de sprinterklasse, klasse 
7. Dat zijn de auto’s met een motor tot 1400cc. 
Wij rijden met deze auto ook mee in klasse 8 tot 
1600cc. Afgelopen jaar werd ik bij de Masters 5e 
in klasse 8 en kampioen in klasse 7!’

Wat moet ik me voorstellen bij de sprinterklasse?
‘De auto bestaat uit een buizenframe, een buggy. 
Dat frame moet geleverd worden door een firma 

DOOR JEANNET TIBBEN

'Zonder team zou ik het 
absoluut niet kunnen en 
ook niet leuk vinden.’
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Hoeveel ronden rij je per manche?
‘Meestal zes of zeven ronden, ongeveer vijf mi-
nuten. De finales gaan over 10 ronden en de 
superfinales over 20 ronden. Omdat er maar 15 
auto’s tegelijk van start gaan in de series en er 
wel 70 inschrijvingen zijn per klasse worden er 
veel races gereden. Tussendoor wordt de baan 
geschoven dus het zijn soms lange dagen.’

Is het een gevaarlijke sport?
‘Er wordt weleens iets gebroken, maar over het 
algemeen valt het mee. We zitten helemaal vast 
in de auto, ook het hoofd heeft weinig bewe-
gingsruimte. Er zijn veel regels waaraan de au-
to’s moeten voldoen en onderdelen als remmen 
worden regelmatig gekeurd. Tijdens de wed-
strijd staan baancommissarissen rond de baan 
die controleren of er volgens de regels wordt ge-
reden. Zij kunnen met behulp van drones-opna-
men situaties beoordelen.’

Hoelang duurt het seizoen?
‘Het begint meestal rond mei en loopt ongeveer 
tot eind september. Afgelopen jaar zijn we alleen 
in de Masters van start gegaan, dat gaf meer rust 
tussen de wedstrijden. Tijdens het wedstrijdsei-
zoen wordt er minimaal één avond per week ge-
sleuteld. Dan worden onderdelen vervangen als 
ze kapot zijn of uit voorzorg, bijvoorbeeld als je 
in de race een tikje hebt gehad. We zijn dan met 
een vaste groep van vier jongens, maar als het 
nodig is zijn er meer mensen bereid om te komen 

helpen. Buiten het raceseizoen wordt er aan de 
auto gesleuteld. Opnieuw opbouwen, aanpassin-
gen en verbeteringen doorvoeren voor het vol-
gende jaar.’

Is het een dure sport?
‘Ik heb de kosten weleens opgeteld, maar dat 
kun je beter niet doen! Inschrijfgeld, entreegeld, 
voertuiggeld. We reizen met een camper, er moet 
een aggregaat mee, benzinekosten, auto-onder-
delen en reparaties. Bij teams waar geld geen 
rol speelt zie je dat ze er makkelijker vol in gaan. 
Soms blijf ik uit de strijd om veel schade te voor-
komen. Wij doen met de top mee met een relatief 
bescheiden budget door veel zelf te maken en on-
derdelen en hulp uit te wisselen.’

Heb je sponsoren die je daarbij helpen?
‘Ik heb 50 à 60 mensen die me steunen via de 
Club van 50. In ruil voor €50, - per jaar krijgen ze 
een feestavond met onbeperkt eten en drinken. 
Ook heb ik verschillende bedrijven die mij steu-
nen, dat doen ze bijvoorbeeld door mij onderde-
len of diensten te leveren.’

Wat betekent de autocross voor jou?
‘Het autocrossen is voor ons ook onze vakantie. 
Er is een vaste club rijders die we al jaren kennen 
en waar we altijd terechtkunnen voor hulp, we 
zijn echt maten van elkaar. Ik vind het een fijn 
wereldje om in te zitten. Het is echt een way of 
life!  
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Mogelijk verplaatst naar april
Lettelse Revue gaat niet  door

Wij van de Lettelse Revue – Tot onze grote 
spijt moeten we jullie mededelen dat de 
geplande zeumdartigste Lettelse revue ‘Ait 
Vedan!’  eind januari/begin februari niet 
zal doorgaan. Mogelijk hebben jullie dit al 
langs een andere weg gehoord of gelezen. 
Dat betekent dat de geplande start van de 
kaartverkoop op zaterdag 18 december ook 
komt te vervallen. De situatie rond corona 

is momenteel te onzeker om een hoog-
staande revue te kunnen neerzetten. Vanaf 
half november konden we al niet meer 
oefenen. En na de persconferentie van 26 
november is duidelijk dat het oefenen op 
toneel ook in december niet tot de moge-
lijkheden behoort. Bovendien spelen we op 
het toneel dicht op elkaar wat het risico op 
besmettingen groter maakt. 

Ook dit jaar houdt Handbalvereniging 
Lettele weer een snertactie, en wel op 8 
januari 2022. Anders dan andere jaren kunt 
u alleen meedoen op bestelling.
Hoe te bestellen:
1. Maak het bedrag over op bankrekening-

nummer NL50 RABO 0146 2065 76 t.n.v. 
Handbalvereniging Lettele o.v.v. het 
aantal liters en uw adres.

2. Of bestel via e-mail: snertactiehand-
bal@gmail.com. Vermeld het aantal 
liters en uw adres.

3. Of stop een briefje in de brievenbus 
bij Korenkamp 68 in Lettele of Dijk-
manstraat 8 in Okkenbroek. 

Wanneer u voor optie 2 of 3 kiest, wilt u 
dan het bedrag gepast aan de deur beta-
len? Wij komen de snert op 8 januari tus-
sen 10.00 en 12.00 uur bij u langsbrengen. 
Bestellen kan tot 31 december 2021. Prijs 
per liter is € 5,00.

De besturen van HVL, VVL en KDS – 
Helaas zal er ook dit jaar geen nieuwjaars-
bijeenkomst zijn, samen georganiseerd 
door de handbalvereniging, de  voetbalver-
eniging en Kulturhus De Spil.
De eerste editie van januari 2020 smaakte 
naar meer, maar helaas gooide corona in 
2021 roet in het eten. En ook op 8 januari 
2022 vinden wij het niet verantwoord om 
samen het nieuwe jaar in te luiden.
Maar: de drie besturen hebben wel de 
intentie uitgesproken dat zodra het weer 
veilig kan we alsnog een soort van Nieuw-
jaarsbijeenkomst zullen organiseren.
Blijf gezond, houd je aan de maatregelen.
En samen op naar een goed, gezond 2022.

De problemen waar wij tegenaan kunnen 
lopen:
- uitvallen van spelers en direct betrokken 
revue-leden door ziekte of quarantaine 
tijdens de oefenavonden en tijdens de 
geplande uitvoeringen;
-  het moeten spelen voor halfvolle zalen. 
Dat is niet gezellig en daarmee moeten we 
de helft van onze fans teleurstellen; 
- veel administratief gedoe als de voorstel-
lingen kort voor tijd geannuleerd moeten 
worden.
 
Wij kunnen nu niet anders dan afwachten 
en hopen dat de corona-maatregelen goed 
gaan uitpakken en dat iedereen zich nog 
beter aan de basisregels gaat houden. 
We houden de moed erin en hopen dat 
we in de loop van januari weer het toneel 
op mogen. Pas als duidelijk is wanneer 
dat kan, kunnen we bekijken of het nog 
mogelijk is om de revue later in het jaar 
2022 te houden. Zelf denken we dan aan 
1, 2, 8, 9, 15 en 16 april. Zodra daar meer 
duidelijkheid over komt, laten we jullie dat 
uiteraard direct weten. 

‘Ait Vedan!’ is en blijft ons motto. We laten 
ons niet klein krijgen door corona. Maar 
we houden ons uiteraard wel aan de basis-
regels en de aangescherpte maatregelen.

Snertactie 
Handbal

Nieuwjaars-
bijeenkomst 
De Spil afgelast

Paasvuur 
2022
Het is koffiedik kijken of het 
Paasvuur volgend jaar kan plaats-
vinden. Het SECL-bestuur heeft 
daarom helaas moeten besluiten 
om vooralsnog niet te starten 
met het verzamelen van hout op 
het paasvuurterrein. Normaal is 
dat vanaf begin januari het geval. 
Wij kunnen ons voorstellen dat 
het vervelend is voor mensen en 
bedrijven die met (veel) snoeihout 
zitten. Hopelijk kunnen we later 
in het jaar richting de Pasen groen 
licht geven voor de aanvoer van 
hout. Wij zullen dat tijdig bekend-
maken via De Letter, Lettele.nl en 
social media. Voor informatie mag 
u ook altijd bellen met 0628 147 625 
(Jan Spikker).
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Gedicht van Cees
 
De scootsporen in het zand
van mijn geliefde bos en duinen.
Vervagen door wind en regen.
Al wat blijft zijn de herinneringen.
 
Wij danken iedereen voor het medeleven 
tijdens zijn ziekbed en na het overlijden 
van Cees in ’t Veld.
 
Ellen Huis in `t Veld, Dylan en Betty

Denkend aan…

Ik kan tranen huilen 
omdat Harrie er niet meer is 
of ik kan glimlachen 
omdat hij geleefd heeft. 
Ik kan mijn ogen sluiten 
en hopen dat hij terugkomt 
of ik kan mijn ogen openen 
en kijken naar dat wat Harrie achterliet. 
Ik kan leeg zijn omdat ik hem niet kan zien 
of ik kan vol zijn van liefde 
die ik met hem gedeeld heb.
Ik kan mijn rug toekeren naar morgen 
en in gisteren leven 
of ik kan gelukkig zijn morgen 
omdat gisteren er was. 
Ik kan huilen, mijn geest sluiten, leeg zijn
en mijn rug toekeren naar alles 
of ik kan doen wat Harrie wilde dat ik deed.
Liefhebben, lachen, verder gaan 
en Harrie voor eeuwig laten leven in mijn 
hart.

Een woord, een gebaar of kaart doet zo 
goed wanneer je iemand die je zo liefhebt, 
missen moet. Bedankt voor alle steun, 
hartverwarmend.

Marga Boswinkel 

Na ruim 8 weken ziekenhuisverblijf ben ik 
eindelijk weer thuis. Graag wil ik iedereen 
die belangstelling en medeleven heeft 
betoond hartelijk bedanken. 
Ik ga nu het traject van revalideren en 
aansterken in.

Annie Walman

Dankjewel
Op eerste kerstdag, zaterdag 25 december 
wordt om 11:30 uur in de Sint Nicolaaskerk 
te Lettele het kerstverhaal bij de kerststal 
verteld.
Iedereen is van harte welkom. De kinderen 
mogen zich als herder of engel verkleden 

en natuurlijk mogen de ouders, opa’s, oma’s 
of buren mee! 
We vertellen het kerstverhaal en zingen 
samen liedjes, er zijn kleurplaten en instru-
menten. Het is rond 12:00 uur afgelopen.

Van 18 t/m 21 mei 2022 wordt de scholen 
wandelvierdaagse georganiseerd door de 
Plattelandsjongeren Bathmen. Voor de 
coördinatie van de groep Sancta Maria 
Lettele zoeken wij een contactpersoon. De 

coördinatie bestaat uit het verzamelen van 
de inschrijvingen plus de betaling en het 
aftekenen van de groep tijdens de wandel-
vierdaagse. Interesse? Neem contact op 
met Jacquelien Venema op 0637 459 572.

We kunnen als zwembadbestuur terugkij-
ken op een geslaagd seizoen. De zwem-
lessen zijn druk bezocht en veel kinderen 
hebben weer een of meerdere zwemdiplo-
ma’s gehaald. Het zomerweer liet het dit 
jaar een beetje afweten, maar ondanks dat 
heeft het zwembad ook heel wat (trouwe) 
recreatieve zwemmers mogen verwelko-
men.

In oktober mocht er weer gestemd worden 
op het zwembad in het kader van de 
RaboClubSupport-actie. Met dank aan uw 
stem hebben we een prachtig bedrag van 
€ 334,44 opgehaald. Dit gaan we beste-
den aan de schaduwvoorziening rond het 
zwembad.

Mariska Limburg-Jansen volgt Annelies 
Obdeijn op als bestuurslid in de functie van 

vrijwilligerscoördinator. Annelies zal nog 
wel op de achtergrond betrokken blijven 
bij het zwembad. We willen Annelies alvast 
enorm bedanken voor haar tomeloze inzet 
voor het zwembad!

Dit najaar hebben onze vrijwilligers ook 
weer een EHBO-bijscholing gehad. In het 
voorjaar van 2022 zal er wederom een EH-
BO-bijscholing plaatsvinden. Mocht je nog 
overwegen om vrijwilliger (toezichthouder 
bij het zwembad) te worden, laat het ons 
dan vooral weten. Dan kun je na de EHBO-
-cursus in het voorjaar gelijk in de zomer je 
steentje bijdragen!

We willen iedereen die het afgelopen jaar 
iets voor het zwembad heeft betekend 
ontzettend bedanken en wensen iedereen 
fijne kerstdagen en een gelukkig 2022.

Rondom de stal

Gezocht: contactpersoon scholen 
wandelvierdaagse groep Lettele

Zwembadnieuws
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Als ik de winkel aan de Boxbergerweg in Deventer binnenstap, moet ik 

even zoeken: waar zie ik iets bekends in deze enorme ruimte. Achterin 

hoor ik het vertrouwde stemgeluid van Silvia. ‘Kom maar deze kant op. 

Ik moet nog even iemand bellen en dan gaan we aan de koffie.’ Van Mou-

rik Verf & Wonen is het domein van de partners Silvia Sanders en Carla 

Westerbeek uit Lettele.

Van Mourik Verf & Wonen is meer dan 
een verfwinkel

Silvia en Carla zijn 
inrichters met hart en ziel

zijn ze vooral de vraagbaak voor hun klanten. Met 
name Silvia is heel deskundig op dit gebied. Zij 
werkt al 37 jaar in deze winkel en is helemaal in 
het schildersvak opgegroeid. ‘Mijn broer is schil-
der en ik ging al vanaf mijn 12e met hem mee op 
karwei. Na de havo wist ik niet goed wat ik wilde 
en omdat hij vond dat het bij Van Mourik altijd zo 
druk was, adviseerde hij me er maar eens te gaan 
solliciteren. Want ze konden vast wel handjes ge-
bruiken. Zo gezegd, zo gedaan!’  

Haar mannetje staan
‘De eerste paar maanden heb ik me afgevraagd: 
Jezus Christus, wat doe ik hier! Klanten vroegen 
altijd naar mijn baas als ze iets wilden weten over 
verf of behang. Na verloop van tijd was het an-
dersom en zei hij: vraag dat maar aan Silvia! Die 
weet dat veel beter. Deze branche is van oudsher 
een mannenwereld. Inmiddels heeft iedereen wel 
geaccepteerd dat we in deze winkel met drie vrou-
wen ons mannetje staan.’

Overname niet eenvoudig
1 april 2015 hebben Silvia en Carla de winkel over-
genomen. Eigenaar Van Mourik vertelde een paar 
jaar eerder terloops aan een klant dat hij over twee 
jaar ging stoppen. Silvia schrok zich een hoedje 
toen ze dat hoorde. ‘De voormalige sportschool 
Easy Fit van Carla stond op het punt over te gaan 

Deze dorpsgenoten zijn sinds 2015 de eigenaren 
van Van Mourik Verf & Wonen. De van oorsprong 
verfspeciaalzaak is inmiddels uitgegroeid tot een 
complete woninginrichtingswinkel. Verf is nog 
steeds de hoofdzaak, maar ook voor behang, gor-
dijnen, vloeren, zonwering voor binnen en voor 
glas kun je prima bij hen terecht. 

Verfexpert met 37 jaar ervaring
Het is rustig in de zaak. ‘Altijd in deze tijd van het 
jaar,’ vertelt Silvia. ‘En iedereen heeft in de lock-
down al van alles in huis geklust. Toen stond de 
rij klanten tot buiten op straat.’ Silvia is de vas-

te kracht in de winkel. Daarnaast wisselen Carla 
en medewerkster Agnes hun diensten af. Ook 
werken ze met een aantal zzp’ers die vloeren en 
tapijt leggen, raambekleding en gordijnen rege-
len, styling- en kleuradviezen geven of het verf- en 
behangwerk voor klanten verzorgen. In de winkel 

DOOR YVONNE HAAXMAN

‘Ik ging al vanaf mijn 
12e mee op karwei.’
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naar het Kulturhus en dan zou ik ook nog werk-
loos worden. Wat moeten we nu?, was de eerste 
gedachte. Maar eigenlijk kwam dat op het juiste 
moment,’ legt Silvia uit. ‘Het duurde lang voordat 
de overname rond was. Intussen mochten we er 
niet over praten. Dat was heel ongemakkelijk en 
iedereen werd nieuwsgierig. Vooral de bedrijfsfi-
nanciering was ingewikkeld. Banken wilden ab-
soluut niet meewerken, terwijl deze zaak al jaren 
goed draaide. Het heeft anderhalf jaar geduurd, 
voordat de knoop is doorgehakt. Er was lange tijd 
sprake van dat een collega de winkel op termijn 
over zou nemen, maar dat ging uiteindelijk niet 
door. Wij zijn er nu wel erg blij mee dat het zo ge-
lopen is.’ 

In evenwicht
Ook Carla werkt nu met plezier in het schilders-
vak. De meiden klusten altijd al samen. Plafon-

netjes sausen en behangetjes plakken als service 
voor familie en bekenden. Carla: ‘Ik heb 27 jaar bij 
de Edah Keizerslanden gewerkt, maar deze win-
kel is vooral Silvia’s ding. We houden elkaar in 
evenwicht. Ik doe nu de administratie, regel de in-
koop en werk mee in de winkel. Thuis houden we 
werk en privé goed gescheiden. Op zaterdagavond 
gaat de telefoon in het keukenkastje en komt er 
niet eerder dan maandag uit. Als de winkel dicht 
is, hebben we vrij.’ 

Kleurenheks autolak
Silvia is de echte expert en doet dat vol passie. 
Bij mij stroomt geen bloed door de aderen maar 
verf, zegt ze zelf. Ze staat in de regio bekend als 
de ‘kleurenheks voor autolak’. Het maken van de 
juiste kleur autolak is haar specialiteit waar veel 
autobedrijven en -spuiterijen gebruik van maken. 
‘Van heinde en ver sturen ze mensen naar mij toe. 
Ik pruts net zo lang, totdat ik de juiste autolak 
heb samengesteld.’ Ook vind je bij Van Mourik 
een hele bibliotheek aan behangboeken, zo’n 230 
stuks. ‘Collega’s verwijzen klanten naar ons door 
met de mededeling: Als je daar niets kunt vinden, 
dan is het er niet. Mensen zitten hier soms een 
halve dag in de boeken naar behang te neuzen.’

Van Meuk naar Mooi 
In de kelder ‘Van Meuk naar Mooi’ is ruimte voor 
het echte werk. Als er iets gemaakt of geschilderd 

‘Er stroomt geen 
bloed door mijn 
aderen maar verf.’

Silvia en Carla
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Neem contact op voor een vrijblijvende offerte
www.solarlettele.nl     06 -130 22 850     info@solarlettele.nl

Zonnepanelen
Zonneboilers

Airconditioning
Infrarood verwarming

Warmtepompen

Het adres voor:
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moet worden, hebben ze een werkplaats voor 
zichzelf, maar ook voor hen die thuis geen ruimte 
hebben. ‘We willen het mensen naar de zin maken 
en helpen. Wij doen niet zo moeilijk. Persoonlijke 
belangstelling en service vinden we belangrijk. 
Zo hadden we hier in de straat een mevrouw die 
haar kamer wilde opknappen. Door haar gezond-
heidsproblemen zag ze er erg tegenop. Toen ze op 
vakantie ging, hebben we met een aantal mensen 
haar kamer opgeknapt. Toch heerlijk om iemand 
uit de brand te helpen.’ 

Onbekend in Lettele
‘Hoewel we de winkel in Deventer hebben, weten 
veel Lettelenaren ons te vinden. Zo hebben we de 
complete inrichting van Kulturhus De Spil ver-
zorgd. Vaak brengen we spullen mee voor onze 
klanten in het dorp. Dat doen we graag,’ zegt Car-
la. ‘Maar ik weet zeker dat veel mensen in Lettele 
niet weten dat de winkel zo groot is, 620 m2. Die 
moeten maar eens komen kijken!’ Het stel is erg 
tevreden over wat ze doen. ‘We hebben geen dure 
hobby’s, geen kinderen of geen grote wensen. We 
hoeven niet rijk te worden. We zijn er trots op dat 
we mensen blij kunnen maken. Dat geeft voldoe-
ning.’ 

Ook hond Boris is regelmatig van de partij in de winkel.

Rubriek Lettele Werkt 
In de rubriek Lettele Werkt vind je verhalen 
over bedrijven en het werk van Lettelenaren. 
Heb je ook een bijzonder beroep of onderne-
ming? Of ben je nieuwsgierig naar de functie 
of bedrijf van iemand in het dorp? Bel Yvonne 
voor een interview 0623 188 513!

Voorzijde winkel 
aan de Boxberger-

weg in Deventer

De verfhoek
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Even leek de persconferentie eind november slecht nieuws te hebben 

voor de Oostermaetloop. Maar de organisatie liet zich niet gek maken en 

met de nodige regels en aanpassingen wisten ze het voor elkaar te krij-

gen. Zaterdag 4 december was het zover. Ik ging de strijd aan met mijn 

dorpsgenoten op de vijf kilometer.

Met de tong op de schoenen en een 
knalrood hoofd… 
Een jubileum: 
voor de 5e keer crossen 
door de Oostermaet 

trap was begin november in Raalte waar het par-
cours over het landgoed ’t Reelaer ging. De week 
erop liepen we over de Haarlerberg en twee we-
ken geleden mocht ik kilometers maken op het 
Boetelerveld. 
En nu dus door ons eigen mooie landgoed De 
Oostermaet. Al voor het vijfde jaar op rij staat de 
Oostermaetloop op de kalender van het Sallands 
Cross Circuit. Wat mogen we als Lettelenaren toch 
enorm trots zijn op dit prachtige natuurgebied in 
onze achtertuin. Een thuiswedstrijd dus voor mij, 
wat voor iets meer kriebels in mijn buik zorgde 
dan de andere crosslopen. De dagen voorafgaand 
aan de Oostermaetloop heb ik de inschrijflijst re-
gelmatig gecheckt om te zien welke Lettelenaren 
samen met mij een poging gingen wagen om de 
vijf kilometer te volbrengen.

Je eigen tempo
Om 13:15 uur klonk het startschot. De eerste me-
ters vind ik altijd behoorlijk lastig, het is zoeken 
naar je eigen tempo en er is niet veel ruimte om 
in te halen. Net toen ik het bos in liep, had ik een 
lekker ritme te pakken en kon ik mooi in het spoor 
van mijn voorganger lopen. Vanwege corona 
stond er geen publiek aan de kant. Toch werden 
we vooruit geblazen, deze keer door een midwin-
terhoorn. Er stonden borden langs de weg om ons 

Tijdens mijn actieve handbalcarrière kreeg ik 
regelmatig complimenten over mijn manier van 
hardlopen. Het schijnt er heel licht en makkelijk 
uit te zien, alsof het mij weinig moeite kost. Ik ben 
weleens vergeleken met een hertje, dat zich sier-
lijk en springerig voortbeweegt. Hardlopen zou 
me dan ook op het lijf geschreven zijn. 
Toen ik afgelopen zomer noodgedwongen moest 
stoppen met handballen, hoefde ik niet lang na te 
denken. Ik besloot me in te schrijven voor het Sal-
lands Cross Circuit.
Tien crosslopen in tien Sallandse dorpen, alle-
maal in een prachtige omgeving. Ik kan inmid-

dels al zeggen dat ik heb hardgelopen op plaatsen 
waar ik nooit eerder geweest ben en anders ook 
niet was gekomen.

De Oostermaetloop
Ondanks dat ik me iedere week het snot voor de 
ogen loop, kijk ik altijd weer mijn ogen uit. De af-

DOOR MILOU OOSTERWIJK

‘Ik moest mijn
haas laten lopen...' 
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aan te moedigen, met teksten als: ‘Sint is trots op 
je.’
Vlak voordat we bij de Soestwetering kwamen, 
sloegen we rechtsaf. Omdat ik met enige regel-
maat in de Oostermaet wandel, wist ik dat er tot 
aan de Oerdijk veel stukken met modder zouden 
zijn. Door de onderhoudswerkzaamheden een 
paar maanden geleden waren sommige delen van 
de route niet goed begaanbaar, maar dat hoort 
nou eenmaal bij het crossen. De vele wandelaars 
hadden ondertussen al de nodige olifantenpaad-
jes gecreëerd en met kunst- en vliegwerk werden 
de grote modderplassen ontweken. Op een van de 
borden stond dan ook de toepasselijke tip: de vol-
gende keer toch maar een sport-bh aandoen.
Na anderhalve kilometer staken we de Oerdijk 
over. Het aankomende verkeer moest even wach-
ten en aan de overkant werden we gelijk het bos 
weer in gestuurd. Op het kleine stukje fietspad 
werd ik herkend door de verkeersregelaar. Die 
riep me na: ‘Hier naar rechts, maar dat hoef ik jou 
niet te vertellen.’ We renden een kilometer recht-
door voordat we de bocht om gingen richting de 
Vosmansweg. Dat was zo ongeveer het verste 
punt van de route, we konden aan de terugweg 
beginnen. 

Een knalrood hoofd
Na ruim drie kilometer kreeg ik het wat moeilij-
ker. Ik moest mijn haas laten lopen en mijn tempo 
werd langzamer. Met de tong op de schoenen, een 
knalrood hoofd, en benen die alsmaar zwaarder 
aanvoelden, begon ik aan het laatste stukkie aan 
de Noordkant van de Oerdijk. Omdat ik de route 
uit mijn hoofd ken, wist ik dat het bord met de 4 
kilometer niet lang meer op zich zou laten wach-
ten. De tekst op het bord ‘je bent er bijna’ kwam 
voor mij als geroepen, niet wetende dat enkele 

meters verderop een ‘oh nee, toch niet’ stond. Was 
dat even een tegenvaller.
Onder aanmoediging van het volgende bord ‘Je 
bent een topper’, begon ik alsnog aan mijn laatste 
kilometer. Langzaam werd de huizenrij van de Ko-
renkamp door de bomen zichtbaar en al snel liep 
ik voor de tweede keer die middag langs de volk-
stuintjes. Ondertussen kon ik ook het stemgeluid 
van speaker Henk Borgmeijer al horen, die steeds 
luider werd toen ik langs de tennisbaan liep. Ein-
delijk! De eindstreep kwam in zicht. Maar… we 
moesten nog dat verrekte rondje om het voetbal-
veld lopen, omdat we anders op 4,9 kilometer zou-
den blijven steken.
Moe maar voldaan kwam ik over de finish. Door 
de weersomstandigheden van de laatste dagen 
was het best een zwaar parcours, maar ik heb vol-
op genoten. Alle vrijwilligers die nodig waren om 
de crossloop in goede banen te leiden, zorgden 
toch nog voor de nodige aanmoedigingen onder-
weg. De jongste deelnemers hadden het geluk dat 
er twee Pieten in Lettele waren, waardoor de tra-
ditie op de eerste zaterdag in december in stand 
kon blijven.

Complimenten
De complimenten voor de organisatie van de Oos-
termaetloop zijn zeer verdiend. Met enkele nieu-
we leden in de werkgroep (Maddie Leerkes en 
Lauret Tielbeke hebben het stokje overgenomen 
van Marjolein Timmer en Heleen Daggenvoorde) 
was het crossevenement zeer geslaagd, ondanks 
alle coronamaatregelen. Met medailles voor alle 
jonge deelnemers, opzwepende muziek door de 
speakers, en eten en drinken na afloop van de 
cross hadden ze het perfect voor elkaar. Volgend 
jaar doe ik weer mee! 

Milou:  'De eerste 
meters vind ik 

altijd behoorlijk 
lastig.'
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Activiteiten Catering Kookstudio

Groepsruimtes ZakelijkGroepshotel

MAATHOEVE

De Maathoeve
Peter & Agnes de Graaf

Witteveensweg 23  •  8111 RP Heeten (OV)
06 - 33 10 49 50  •  info@maathoeve.nl  •  www.maathoeve.nl

Catering
Lokale producten • Duurzaam • Ambachtelijk bereid

Openingstijden: open op afspraak (ook voor streekpakket)

smulpan tapas

buffet pizza

Bestellingen a.u.b. 24 uur van tevoren doorgeven
aan www.maathoeve.nl/catering

Heeft u iets grappigs meegemaakt, 
of iets ernstigs, of wilt u iets onder 

de aandacht brengen?
Stuur uw verhaal in! 

Ook zijn wij nieuwsgierig 
naar de onderwerpen waarover u 
graag iets zou lezen in De Letter. 

Laat het ons weten!

Schrijf voor De Letter
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Beste mensen uit Lettele, Linde en Oude Molen,
We hadden de jaarvergadering gepland op 8 
december. Echter voordat we de uitnodigin-
gen aan onze leden de deur uit wilden doen, 
moesten we deze vergadering vanwege 
Corona alweer afzeggen. Maar we geven het 
niet op. We hebben de vergadering begin 
maart 2022 opnieuw gepland. Het gaat een 
keer lukken! 

Dorpsplan
Vorig jaar zijn we, samen met een stuk of 30 
enthousiaste Lettelenaren en de stichting 
Stimuland, gestart met het opstellen van 
het Dorpsplan Lettele. Vanuit de provincie 
Overijssel werd dit initiatief  gestimuleerd 
en financieel ondersteund. We zijn nu een 
jaar verder en het Dorpsplan is klaar.  En als 
eerste in heel Overijssel! 

Ideeën en wensen
In Lettele lopen diverse projecten en zijn 
er verschillende ideeën en wensen. We 
hebben ons de vraag gesteld: Hoe houd je 
een dorp leefbaar en aantrekkelijk op de 
lange termijn? Over het antwoord op deze 
vraag denken we als Plaatselijk Belang 

voortdurend na en zetten we samen met de 
inwoners van ons dorp Lettele de schouders 
eronder, zodat Lettele een levenskrachtig 
dorp blijft en op de toekomst is voorbereid. 
In Lettele willen we als bewoners en onder-
nemers zo veel mogelijk zelf bepalen wat het 
beste is voor ons dorp. Om de knelpunten 
in het dorp aan te pakken hebben we met 
werkgroepen de belangrijkste thema’s uit de 
dorpsvisie 2018 onder de loep genomen en 
deze met elkaar uitgewerkt naar concrete 
acties voor de komende 10-15 jaar. 

Blijven veranderen
Daarmee is het Dorpsplan af, maar we reali-
seren ons ook dat Lettele in beweging blijft 
en er dingen veranderen. En Lettele is nooit 
af. Het blijft zich ontwikkelen en groeien 
op allerlei gebied. En dat houdt Lettele 
leefbaar. Lang Leve Lettele!

Uitnodiging
Op zaterdagmiddag 18 december tussen 
14.00 en 16.00 uur geven we de leden van 
Plaatselijk Belang Lettele, Linde en Oude 
Molen, de gelegenheid om het gedrukte 

exemplaar van het Dorpsplan af te halen op 
het terras van Café De Koerkamp. De leden 
die het Dorpsplan niet afhalen, krijgen deze  
thuisbezorgd. Mensen die geen lid zijn van 
Plaatselijk Belang, kunnen zich deze middag 
aanmelden als lid. Zij krijgen dan direct het 
Dorpsplan mee naar huis.  

Rest mij nog u, namens het hele bestuur van 
Plaatselijk Belang prettige feestdagen te 
wensen en een gelukkig en gezond 2022

Martin Obdeijn, voorzitter

        

     Feestelijke uitgifte dorpsplan:*

   ''Lang Leve Lettele''
Locatie: De Koerkamp
Afhalen tussen: 14:00 uur - 16:00 uur 
Mét: ko e/thee/gluhwijn bij de vuurkorf
Wees welkom! 
Feestelijke groet: het Plaatselijk Belang

   

Gratis voor leden, voor niet leden gratis bij aanmelden 
lidmaatschap (¢ 10 per jaar per gezin)
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Specialist voor huis, tuin & dier
Diervoeders
Diergeneesmiddelen
Dieraccessoires
Gewasbeschermingsmiddelen
Potgrond
Bemestingsmiddelen
Huishoudelijke artikelen
Tuinartikelen
Tuingereedschap
Kleding en schoeisel
Ruwvoeders en strooisel
Doe-het-zelf
Seizoensplanten

Haarle 
Stationsweg 4
Ma t/m vrij      7.30 - 16.30
0548-595 662 

Heeten
Dorpsstraat 51
Ma t/m vrij        8.30 - 18.00
Za 8.30 - 16.00
0572-381 541

www.zuidoostsalland.nl

di

Voor uw nieuwe en gebruikte Renault,
en alle andere merken

moet je in Bathmen zijn!
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50 jaar KBO Lettele

Zonnebloem-
pieten 

Eindelijk was het dan zover en konden 
wij het 50 jarig jubileum van de KBO echt 
vieren. De coronabeperkingen gooide 
geen roet meer in het eten. Het werd een 
gezellig samenzijn waar vele ouderen naar 
uitkeken. 

Het eerste gedeelte van de middag begon 
om twee uur met een kerkdienst welke 
werd voorgegaan door Godelieve Pieper. 
Een lezing over de samenwerking van 
organen in het menselijk lichaam en een 
droom over een speciale vereniging waren 
hoogtepunten van de kerkdienst. 
De collecte was voor onze dorpsgenoot 
pater Jan Brinkhof en heeft € 200,- op-
gebracht. Het bestuur heeft gemeend dit 
te verdubbelen uit de giften die ze bij de 
receptie heeft ontvangen.

Het tweede gedeelte vond plaats bij De 
Koerkamp en begon om drie uur met een 
openingstoespraak van Freerk onze voor-
zitter. Daarin werd het een en ander verteld 
over de geschiedenis van de KBO Lettele, 
de samenwerking met gemeentelijke en 
provinciale bonden waarbij de vijf thema’s 
aandacht krijgen: 1. Wonen, welzijn en zorg, 
2. Veiligheid, 3. Koopkracht, 4. digitali-
sering en 5. Zingeving. Ook bedankte hij 
iedereen die actief is geweest bij het orga-
niseren van al die activiteiten voor de KBO 
en in het bijzonder de oud-bestuursleden. 
Vervolgens waren er nog enkele genodig-
den die een woordje spraken en de KBO 
feliciteerden met dit jubileum. 

Nedersaksisch 
In de pauze werden herinneringen opge-
haald uit de oude fotoalbums van de KBO 
die in een kraampje opgesteld waren. Na de 
pauze trad het duo Een & Ander uit Zelhem 
op. De voertaal was niet Achterhoeks maar 
Nedersaksisch, dus was het gelukkig voor 
de ‘leu ut Lettele goed te verstoan’. 
Ze sloten hun voorstelling af met een 
indrukwekkend optreden waar ze veel mu-
ziekinstrumenten bij gebruikten en soms 
meerdere tegelijk. Maar niet voordat ze 
hun gedichtenbundel Een ander riempken 
onder de aandacht gebracht hadden. Twee 
voorbeeldjes:

De vulkaan
Ik was wel graag een vulkaan,
zo heb ik emerkt
Fijn op de rugge liggen roken
en iedereen zeg maar: 
‘kiek hi-j werkt…’     

Afvallen
Afvallen en reizen geet niet samen
en ik snap niet hoe dat kan.
Kot nao da’k bun vertrokken,
kom ik al weer an.

Nakletsen
Het feest werd afgesloten met koffie en 
broodjes waarbij men nog gezellig kon 
nakletsen en tegen halfzes ging iedereen 
voldaan, voorzien van gladiolen en een 
door Harry Jansen voor deze speciale 
gelegenheid gemaakt onderzettertje naar 

huis met de gedachte: Mooi dat wij dat nog 
konden meemaken. Totaal mochten wij 
zo’n tachtig mensen verwelkomen.
Ook het bestuur kijkt terug op een geslaagd 
feest en gaat vol goede moed verder met 
het organiseren van uitstapjes en bijeen-
komsten voor 2022.

De zonnebloempieten van KBO zijn dit jaar 
op 4 december langs speciale deuren ge-
gaan in Lettele. Ze brachten wel 20 pakjes 
rond en strooiden zo wat ‘Zon in de schoor-
steen.’ Sinterklaas is blij en dankbaar dat 
deze actie ook dit jaar goed verlopen is. 
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www.electriccomfort.nl
 T 0570 - 55 11 96

Electric Comfort, 
specialist in 
elektrische 
vloerverwarming

Nu de overheid het gasgebruik 
ontmoedigd en steeds meer wo-
ningen gasloos moeten worden 
is het zaak na te denken hoe ook 
in de toekomst te voorzien in de 
behoefte aan warmte. 

Veelal wordt begonnen met het 
isoleren van de vloer, zodat er 
geen warmte verloren gaat, 
daarna worden de verwarmings-
elementen, folies of draden, 
aangebracht. 

Wij zijn u graag behulpzaam bij 
het maken van de juiste afwe-
ging. Bel ons of stuur een mail.

 

info@electriccomfort.nl
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Beste inwoners van Lettele, 

In de vorige De Letter heeft u kunnen lezen over het pro-
ces van de locatiekeuze voor de nieuwbouw van de Sancta 
Maria. Inmiddels is er een maand verstreken en is er niet 
stilgezeten. Zo schoven op 24 en 25 november een aantal 
Lettelenaren aan bij gesprekken over de locatiekeuze van 
de Sancta Maria. Tijdens twee bijeenkomsten werden de 
kansen en bedreigingen van beide locaties (huidige loca-
tie van de school en De Spil) objectief in kaart gebracht. 
Onderwerpen die aan bod kwamen waren bijvoorbeeld de 
leefbaarheid van Lettele, veiligheid en eventuele overlast 
voor omwonenden. De sfeer op beide avonden was open, 
positief en constructief. De aanwezigen gaven aan zich 
gehoord te voelen, keken goed terug op de avonden en 
zijn positief over hun betrokkenheid in het proces. 

Onafhankelijk adviesbureau
De bijeenkomsten werden begeleid door bouwadviesbu-
reau Hevo. Zij brengen als onafhankelijk adviesbureau de 
ruimtelijke en financiële consequenties van beide loca-
ties in beeld. Samen met de input van Lettelenaren en de 
school stelt Hevo een rapport op. Op basis van dit rapport 
nemen mijnplein en de gemeente Deventer een zo objec-
tief mogelijk besluit over de nieuwe locatie van de Sancta 
Maria. 
Er was een afvaardiging van de volgende Lettelse partij-

en aanwezig:  Plaatselijk Belang, de werkgroep bedrijvig-
heid van Plaatselijk Belang, Katholieke bond ouderen, 
Nicolaaskerk, VV Lettele, Vrienden van de Nicolaaskerk, 
Kulturhus De Spil, Ondernemersvereniging, Heemschut, 
en omwonenden. We waarderen de betrokkenheid van 
Lettele bij de school enorm en bedanken de aanwezigen 
van harte voor hun voorbereiding en inbreng tijdens de 
bijeenkomst. 

Tijdlijn
Vorige maand spraken we in De Letter de wens uit om 
eind dit jaar een besluit te nemen over de locatie van de 
Sancta Maria. Dit wordt opgeschoven naar februari. In ja-
nuari levert HEVO het adviesrapport in en op basis daar-
van nemen mijnplein en gemeente Deventer een besluit. 

Met vriendelijke groet, 
Bart de Grunt, college van bestuur mijnplein

Welkom kleine… 
Lettele is een heerlijk dorp voor kinderen om in op te groeien en gelukkig worden er heel wat baby’s geboren. 
In deze rubriek ‘Welkom kleine…’ maken we plaats voor jonge ouders om hun pasgeborene aan Lettele voor te 
stellen.

Wordt jouw kindje komende maanden geboren? Vergeet dan niet om voor het juninummer een geboortekaartje en 
een foto naar De Letter te sturen. Dat kan digitaal: redactie.deletter@gmail.com.

Jelte Bloemenkamp
17 september 2021

Zoon van Jeroen en 
Lisa Bloemenkamp
Broertje van Maud, 

Suus en Fieke 

Elisa Anne Cathelijn 
Oosterwijk

7 oktober 2021
Marita en Timo 

Oosterwijk
Zusje van Jona en Daan

Senn Wagemans
17 oktober 2021
Tijs en Noortje 

Wagemans
Broertje van Lis

Elias Sebastiaan 
Nieuwenhuis

5 november 2021
Zoon van 

Arjen Nieuwenhuis en 
Stephanie Scholten
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Laten we het er maar niet meer over hebben…wat jammer toch dat 
we, nu we net weer vol op stoom waren, weer gedeeltelijk moeten 
sluiten. We waren enorm blij dat alle gebruikers ons Kulturhus De 
Spil weer wisten te vinden en ook de vrijwilligers er weer de schou-
ders onder hadden gezet. 
‘Het is niet anders’ zeggen we dan en we kunnen het ook niet 
veranderen, maar het is geen pretje. Voor niemand, ook niet voor 
Kulturhus De Spil. Maar we houden de moed erin! Plannen genoeg. 

Tot slot wens ik alle lezers van De Letter namens het hele bestuur 
heel fijne Kerstdagen en vooral een gezond 2022!

Namens het bestuur van KDS
Anne Marie van Oldeniel, voorzitter

Obligaties 
uitgeloot

Blik op de toekomst: vervolg-
stappen vergroten sportzaal

Goede ideeën (mede) mogelijk maken

In oktober hebben de leden van de financië-
le commissie opnieuw obligaties uitgeloot. 
Dit maal voor een bedrag van € 5900. De 
obligaties hebben allemaal een nummer en 
bij de trekking is dus bij niemand bekend 
wat de naam van de eigenaar is. De pen-
ningmeester van KDS zoekt de namen bij 
de nummers en laat de eigenaren weten dat 
hun obligatie is uitgeloot. Daarna maken zij 
zelf de keuze of ze het bedrag terug willen 
ontvangen of willen schenken. 
Dit jaar was dus de tweede loting, volgend 
jaar volgt een nieuwe. 

In de afgelopen weken hebben we een 
bijdrage kunnen leveren aan verschillende 
ideeën. We zetten ze op een rij en heb je zelf 
een idee, schroom niet en laat het weten: 
info@kulturhusdespil.nl 

Projectiescherm in de Huskamer
De vergaderruimtes Koerkampshoek en 
Oostermaet hebben een projectiescherm 
waarop films en presentaties getoond 
kunnen worden. Dankzij de inzet van Liduin 
van den Bijllaardt hebben we een bijdrage 

gekregen van Wij Deventer voor een scherm 
in de Huskamer. Inmiddels is het scherm 
opgehangen en klaar voor gebruik. Liduin 
en WijDeventer: dank je wel!

Beachball-veld 
Er zijn soms ideeën die een paar jaar 
moeten sudderen en dan ineens… Zo ging 
het ook met het beachball-veld. Geen idee 
van KDS, maar wel van volleybal, handbal, 
voetbal, e.a. Als KDS hebben we wel kunnen 
bijdragen door aanvrager te zijn van de 

gemeentelijke subsidie. We zijn allemaal in 
afwachting van het besluit. 

Biljarten in KDS
Theo de Brouwer heeft voorgesteld om te 
onderzoeken of er een biljart in KDS kan 
komen. We werken daar als bestuur graag 
aan mee en hebben onze ‘randvoorwaar-
den’ aangegeven. Inmiddels is het idee een 
stuk verder en we hopen met elkaar dat het 
biljart er gaat komen. 

Tussen de vorige De Letter en deze zijn we 
flink wat stappen verder gekomen. Er is 
nog niets besloten, maar alles wordt steeds 
duidelijker.  Wat hebben we gedaan:
- er zijn concept-tekeningen gemaakt 

voor de vergroting;
-  er zijn concept-begrotingen voor de 

bouwkosten en de toekomstige exploita-
tie;

-  we hebben een gesprek gehad met de 
contactpersoon van LEADER Salland 
(een subsidieregeling) en we mogen ons 
plan gaan indienen;

-  onze financiële commissie is alvast 
op zoek gegaan naar fondsen die ons 
financieel willen helpen;

-  er is contact gelegd met de provincie 
Overijssel.

Natuurlijk is er ook contact over de 
plannen met de handbal en voetbal en 
revue-club. 
Al deze stappen zijn nodig om een totaal-
beeld te krijgen en om het dorp daarover 
ook te kunnen informeren. We verwachten 
dat we als bestuur in januari de voorlo-
pige tekeningen en begrotingen kunnen 
vaststellen, het dorp kunnen informeren 
en kunnen inzetten op het vinden van geld. 
De vraag ‘gaan we het doen of niet’ wordt 
op z’n vroegst in het voorjaar van 2022 
definitief beantwoord. 
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Lettels
vergeetwoordenboek:
De V
Voor een check van de woorden heb ik ze voorgelegd 
aan mijn collega’s van Super Lettele. Die hadden er 
wel een mening over!

vae
• vader
vandaege
• vandaag 

Als ie mie gisteren ehuurd hadden, was ik vandae-
ge oe knechie ewest: ik ben je loopjongen niet!

vedan
• (recht) door 

Dom vedan, aait vedan, al vedan: steeds, altijd 
maar door

• verder
vernaemelijk 
• voornamelijk
verdut 
• verdoen 

Det verdut nog al: dat is geen kleinigheid
verkoalen
• verkouden
verlullen
• verspreken
vernemmen, vernam, vernömmen
• vernemen, merken
vernemstig
• pienter
verschot
• verandering 

verschot van zinnen, gin last van gek worden: 
verandering voorkomt sleur en gepieker 

versmeren 
• smerig maken
veur
• voor 

die slag is veur oe: daar heb ik niet van terug
veurkind
• voorechtelijk kind
vot, vot goan
• weg, weggaan
vreuter
• harde werker 

De woorden komen (niet allemaal)  uit het 
Nieuw Sallands Woordenboek. Uitgegeven 
door de werkgroep Dialekt Raalte, 1995

Deze rubriek wordt gemaakt door Wilma 
Schepers. Kent u een leuk woord met een W?
Mail de redactie: deletter@lettele.nl

Scenario school naar KDS

Voorzittersoverleg

Deelnemersraad

Dank jullie wel! 

Zoals de directeur bestuurder van de 
school heeft verteld in de vorige Letter is 
de school naar KDS één van de scenario’s 
voor de toekomst van de school. Aan on-
der andere KDS en VVL is gevraagd om 
onder leiding van het adviesbureau van 
de school een bijdrage te leveren aan de 
uitwerking van dit scenario. Als besturen 
hebben we in een overleg eind november 

alle informatie kunnen overdragen. 
Het is belangrijk om te vermelden dat 
ons is gevraagd om zo veel mogelijk 
feitelijke informatie aan te leveren, van 
onderhandelen of voorkeuren uitspreken 
is geen sprake geweest. Het is immers de 
school die het besluit over de toekomsti-
ge plek van de school neemt. We wachten 
dat in spanning af.

De voorzitters van het zwembad, de ten-
nis en voetbal en het kulturhus hebben 
sinds twee jaar een zogenaamd voorzit-
tersoverleg. We hebben allemaal onze 
eigen plek en rol, maar samen vormen 
we het sportcomplex De Spil. Daarom 

delen we ontwikkelingen en proberen 
we samen kansen op te pakken. Onze 
gezamenlijke ambitie is om een zo groen 
en duurzaam mogelijk sportcomplex te 
zijn waar jong en oud terechtkan om te 
sporten, spelen, ontmoeten en bewegen.

Kulturhus De Spil heeft een deelnemers-
raad. De statuten geven aan dat er zo’n 
raad moet zijn zodat alle gebruikers 
inbreng kunnen hebben bij het bestuur. 
De deelnemersraad bestaat uit vijf leden 
en die vertegenwoordigen samen alle 
gebruikers. Tenminste twee keer per jaar 
vergadert het dagelijks bestuur met de 
deelnemersraad en onder andere over 

begrotingen, tarieven, de jaarrekening, 
wensen en kansen. 
Op basis van een rooster van aftreden 
was Henk Haverkamp aftredend en niet 
herkiesbaar. In de laatste vergadering 
hebben we afscheid genomen van Henk 
en hem zeer bedankt voor zijn inzet. 
Henk wordt opgevolgd door Maria 
Aarnink.

Ook 2021 was een bijzonder jaar. Wie had 
kunnen denken dat we weer een lange 
tijd (gedeeltelijk) gesloten zouden zijn en 
ons opnieuw aan allerlei coronaregels 
moesten houden. Ook voor ons als be-
stuur zeker geen pretje om steeds weer 
aan te geven wat niet mag. Het is veel 
leuker om de deuren wijd open te zetten 
en zo veel mogelijk activiteiten mogelijk 
te maken. 
We willen dan ook ‘dank jullie wel’ 
zeggen tegen iedereen: vergaderaars, 
bestuursleden, muzikanten, sporters, 
kaarters, handwerkers, huurders, 

bezoekers. Dank jullie wel dat jullie je bij-
drage hebben geleverd aan het naleven 
van de regels. We hebben ons als bestuur 
echt gesteund gevoeld!
En meer dan ooit willen we ook onze vrij-
willigers, schoonmakers en beheerder 
bedanken! Jullie zijn zó flexibel geweest. 
Dan stonden jullie er weer, dan weer 
even niet, dan met een mondkapje, toen 
weer bezoekers checken met de QR-code. 
We hebben het maar mooi samen met 
jullie kunnen regelen. We zijn jullie 
ontzettend dankbaar!
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 Sluitingsdatum kopij Bezorging
 
Nummer 4  | 2022 maandag 31 januari woensdag 16 februari
Nummer 5 | 2022 maandag 4 april woensdag 20 april
Nummer 6  | 2022 maandag 6 juni  woensdag 22 juni
Nummer 1 | 2022 maandag 22 augustus woensdag 7 september 
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Milou mag dan de 5 km hebben gelopen (zie pagina 20), de Lettelse kinderen lieten zich ook niet kennen op de 

1 en 2 km. Alle tijd voor een warming up en pret met de pietjes.
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Reis Ambassadeur, voor ál uw reizen 

Tel.: 06-20 27 07 30

Engestraat 20  
7411 LD  Deventer

Oerdijk 115 
7434 RA  Lettele

ANJA VISITEKAARTJE 2021.indd   1 8-4-2021   10:00:07

Familiedrukwerk, huisstijl  
drukwerk, groot formaat,  
folders, flyers, printwerk

Pastoorsdijk 3
7433 DK Schalkhaar

tel. 0570 - 62 18 77
info@drukkerijevers.nl

www.drukkerijevers.nl
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autobedrijf

auto in- en verkoop

tankstation

reparatie

schadeherstel

Rudi Welgraven
Spanjaardsdijk 96
7434 RT  Lettele

tel. 0570 - 55 13 73
info@autobedrijfwelgraven.nl
www.autobedrijfwelgraven.nl

autorecycling

zonder afspraak van 
8.30 tot 12.00 uur
op afspraak van

13.00 tot 17.00 uur

APK keuren


